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Vlaams Instituut voor Biotechnologie  -  Subsidies

Het Vlaams Instituut voor Biotechnologie (VIB) heeft een nieuwe aanvraag ingediend 
om een veldproef met genetisch gewijzigde maïs uit te voeren. 

Veldproeven met genetisch gewijzigde organismen behoeven een advies van de 
Bioveiligheidsraad, een beslissing van de Federale ministerraad en een advies van de 
Vlaamse minister bevoegd voor Leefmilieu. In 2013 heeft de regering geen bijkomend 
advies vanuit Vlaanderen geformuleerd inzake GGO-populieren.

Naar aanleiding van deze nieuwe aanvraag, stel ik de minister graag volgende vragen.

1. Hoeveel subsidies verleent de Vlaamse overheid aan het VIB? Kan de minister een 
overzicht bezorgen van de voorbije vijf jaar?

2. Wat zijn de beleidsintenties van de minister betreffende subsidies aan het VIB?

3. Hoeveel subsidies verleent de Vlaamse overheid aan de Bioveiligheidsraad? Kan de 
minister een overzicht bezorgen van de voorbije vijf jaar?

4. Wat zijn de beleidsintenties van de minister betreffende subsidies aan de 
Bioveiligheidsraad?

5. Wat is de visie van de Vlaamse Regering op de werking van de Bioveiligheidsraad?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 110 van 27 oktober 2014
van SOFIE JOOSEN

1. Het Vlaams Instituut voor Biotechnologie (VIB) ontving de voorbije vijf jaar de 
volgende dotaties van de Vlaamse overheid:

2010 37.500.000
2011 37.696.000
2012 43.767.000
2013 44.161.000
2014 44.300.000

2. Er zijn geen intenties om deze dotatie in vraag te stellen. 

3-4. De Vlaamse overheid verleent geen subsidies aan de Bioveiligheidsraad.

5. De Bioveiligheidsraad leeft de afspraken m.b.t. de evaluaties van dossiers met de 
gewesten correct na.


